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SUOMEN RATSASTAJAINLIITON SYYSKOKOUS 24.11.2024 
 
Aika: Sunnuntai 24.11.2024 kello 11.00  

Paikka: Taitotalon kongressikeskus, Helsinki/ Teams-etäkokous  

Läsnä:  Edustettuna oli 78 jäsenseuraa (259 ääntä) ja 26 yhteisöjäsentä (26 ääntä). Kokoukseen 

osallistui yhteensä 104 henkilöä kokouspaikalla tai etäyhteydellä. Ääniä oli yhteensä 285. 

 

Asialista 

 
1. Kokouksen avaus 

1.1. Valitaan kokouksen puheenjohtaja ja kutsutaan sihteeri 

1.2. Valitaan kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja kaksi ääntenlaskijaa 

1.3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

1.4. Vahvistetaan ääniluettelo 

1.5. Työjärjestyksen ja esityslistan hyväksyminen 

 

2. Ansiomerkit ja palkitsemiset 

 

3. Hallituksen selonteot syyskokouksen edustajille 

3.1. Talouskatsaus ja toiminta liittokokousten välillä 

 

4. Sääntömääräiset asiat 

4.1. Esitetään hallituksen laatima toimintasuunnitelma ja talousarvio vuodelle 2025 

4.2. Toimintasääntöjen 10 §:n mukaan liittokokouksen käsiteltäväksi esitetyt asiat: 

− Ratsutalli Friskalan esitykset 

4.3. Päätetään jäsen- ja mahdollisten liittymismaksujen suuruudesta sekä 

toimintasuunnitelmasta ja talousarviosta vuodelle 2025 

4.4. Valitaan hallituksen jäsenet erovuoroisten sijaan kolmivuotiskaudelle 2025–2027 

4.5. Valitaan tilintarkastaja ja toiminnantarkastaja sekä heille varahenkilöt 

4.6. Valitaan kurinpitolautakunnan puheenjohtaja ja jäsenet erovuoroisten sijaan 

4.7. Yleisten kilpailusääntöjen (KS I) vahvistaminen 

 

5. Muut asiat 

 

6. Kokouksen päättäminen 

 

 
Asiat 

 

1. Kokouksen avaus 

Suomen Ratsastajainliiton (SRL) hallituksen puheenjohtaja Marjukka Manninen avasi sääntömääräisen 

syyskokouksen klo 11.17.  

 

1.1. Valitaan kokouksen puheenjohtaja ja kutsutaan sihteeri 

Syyskokouksen puheenjohtajaksi valittiin yksimielisesti Tarja Wist ja sihteeriksi kutsuttiin Kaisa 

Kähö. 
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1.2. Valitaan kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja kaksi ääntenlaskijaa 

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin yksimielisesti Ulla Tamminen ja Titta Ahola.  

 

1.3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin, että yhdistyslain mukaan yhdistyksen kokous on kutsuttava koolle siten kuin 

säännöissä on määrätty. SRL:n toimintasääntöjen mukaan kokouskutsu varsinaisiin kokouksiin ja 

ylimääräisiin kokouksiin on lähetettävä kirjeenä jäsenille vähintään 2 viikkoa ennen kokousta 

jäsenten ilmoittamaan sähköiseen osoitteeseen tai postiosoitteeseen. Kutsu julkaistaan liiton 

internetsivuilla samaan aikaan. Hallitus voi lisäksi päättää, että jäsenen on ilmoitettava 

osallistumisestaan kokoukseen etukäteen kokouskutsussa mainittuun päivään mennessä. 

Kokouskutsun julkaisuaika lasketaan tällöin ilmoittautumispäivästä. 

 

Todettiin, että kokouskutsu SRL:n sääntömääräiseen syyskokoukseen oli julkaistu SRL:n 

internetsivuilla 6.11.2024 eli yli kaksi viikkoa ennen viimeistä ilmoittautumispäivää 21.11.2024 klo 

12.00 ja samana päivänä (lisäksi varmistusviesti 7.11. klo 9.26–9.32) lähetetty kirjeenä SRL:n 

jäsenten ilmoittamiin sähköisiin osoitteisiin. Kokouskutsu sisälsi kokouksen ajan ja paikan sekä 

tiedot ennakkoilmoittautumisvelvollisuudesta ja tietoliikenneyhteydellä osallistumisen 

edellytyksistä. Kokouskutsu ja sähköpostitusluettelo ovat pöytäkirjan liitteinä 1 ja 2. 

 

Todettiin näin ollen yksimielisesti, että kokous oli kutsuttu koolle SRL:n sääntöjen ja yhdistyslain 

edellyttämällä tavalla ja että kokous oli laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen.  

 

1.4. Vahvistetaan ääniluettelo 

Toiminnanjohtaja Jukka Koivisto totesi kokouksessa läsnä olevat nimenhuudossa ja ääniluettelo 

oli näytillä kokousedustajille. Syyskokouksessa oli äänioikeutettuja paikalla yhteensä 104. Heistä 

78 edusti jäsenseuraa (yhteensä 259 ääntä) ja 26 edusti yhteisöjäsentä (yhteensä 26 ääntä). 

Ääniä oli yhteensä 285. Äänileikkuria ei käytetty. Ääniluettelo hyväksyttiin yksimielisesti ja se on 

pöytäkirjan liitteenä 3.  

 

1.5. Kokouksen työjärjestyksen ja esityslistan hyväksyminen 

Kokouksen käsitellessä työjärjestyksen ja esityslistan hyväksymistä Nika Team ry/ Tarja Teräväinen 

esitti, että kohdan 4.7. käsittely siirretään kohdaksi 4.2. Esitys sai kannatusta.  

 

Kokous hyväksyi esityslistan yksimielisesti muutoksella, jossa kohta 4.7. siirrettiin kohdaksi 4.2. 

Kokouksessa hyväksytty esityslista on pöytäkirjan liitteenä 4.  

 

2. Ansiomerkit ja palkitsemiset 

SRL:n hallitus esitti kultaisia ansiomerkkejä myönnettäväksi seitsemälle ansioituneelle vapaaehtoiselle 

toimijalle. Toiminnanjohtaja Koivisto esitteli perusteet, jolla kultaisia ansiomerkkejä esitettiin Tuire 

Suvannolle, Pia Myrskogille, Maria Möllerille, Ossi Sopen-Luomalle, Tanja Takkulalle, Merja 

Jormanainen-Ylijoelle ja Sari Kauppiselle.  

 

Päätettiin yksimielisesti myöntää kultaiset ansiomerkit Tuire Suvannolle, Pia Myrskogille, Maria 

Möllerille, Ossi Sopen-Luomalle, Tanja Takkulalle, Merja Jormanainen-Ylijoelle ja Sari Kauppiselle. 

 

SRL:n hallitus esitti liittokokoukselle, että kunniajäseniksi kutsutaan Kristina Idman, Tapani Peltonen ja 

Tutu Sohlberg. 

 

Päätettiin yksimielisesti kutsua Kristina Idman, Tapani Peltonen ja Tutu Sohlberg Ratsastajainliiton 

kunniajäseniksi. 
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3. Hallituksen selonteot syyskokousedustajille 

 

3.1. Talouskatsaus ja toiminta liittokokousten välillä 

Toiminnanjohtaja Jukka Koivisto esitteli syyskokousedustajille hallituksen selonteon, joka sisälsi 

talouskatsauksen ja toiminnan kuvauksen liittokokousten välillä. Talouskatsaus keskittyi 

kuvaamaan liiton taloudellista tilannetta sekä erityisesti matka- ja muiden kustannusten 

jakautumista. Toiminnan kuvauksessa palattiin kuluvan vuoden merkittävimpiin tapahtumiin 

urheilun, harrastamisen ja seuratoiminnan näkökulmasta. Lisäksi hallituksen selonteoissa kerrottiin 

jäsenkyselyn tuloksista, joiden perusteella voitiin todeta urheiluvakuutuksen merkityksellisyys 

jäsenetuna. Katsauksesta käytiin keskustelu. 

 

Hallituksen selonteko on pöytäkirjan liitteenä 5. 

 

4. Sääntömääräiset asiat 

 

4.1. Esitetään hallituksen laatima toimintasuunnitelma ja talousarvio vuodelle 2025 

Toiminnanjohtaja Koivisto esitteli toimintasuunnitelman ja talousarvion vuodelle 2025. Vuoden 

pääteemaksi on valittu ”Hevonen yhdistää”. Toimintasuunnitelmasta esiteltiin vuoden 2025 

toiminnan painopisteet: katse kohti Los Angelesia ja kansainvälisiä areenoja, tallilta mukaan seuran 

toimintaan, viestinnän painopisteet tukemaan jäsenistön tarpeita sekä hevosalan ääni kunta- ja 

aluevaaleissa. 

 

Toimintasuunnitelmasta käytiin keskustelu. Kokouksessa käytiin vilkasta keskustelua, jossa 

toimintasuunnitelmaan toivottiin lisää konkreettisia toimenpiteitä mm. edunvalvonnan ja 

jäsenhankinnan osalta sekä vuoden teemasta päättämisen aikaistamista. Mynämäen seudun 

ratsastajat ry/ Kirsi Siivonen esitti, että vuoden pääteema esitettäisiin jo edellisen vuoden 

kevätkokouksessa, jotta se voitaisiin paremmin ottaa toiminnansuunnittelussa huomioon myös 

alue- ja seuratasolla. 

 

Toiminnanjohtaja esitteli talousarvion vuodelle 2025. Talousarvio on laadittu olettamuksella, että 

Ratsastajainliiton jäsenseuran henkilöjäsenmaksuun tehdään kahden euron korotus vuodelle 2025. 

Talousarviossa liiton noin 3,5 miljoonan euron suuruinen budjetti vuodelle 2025 on laadittu 1 170 

euroa ylijäämäiseksi. 

 

Talousarviosta käytiin keskustelu, jossa arvioitiin mm. tehtyjen säästötoimien riittävyyttä ja yleisen 

kustannusten nousun vaikutusta siihen. Lisäksi käytiin keskustelua jäsen- ja muiden maksujen 

korotuksen tarpeellisuudesta. 

 

Talousarvio ja toimintasuunnitelma ovat pöytäkirjan liitteenä 6 ja 7. 

 

4.2. Toimintasääntöjen 10 §:n mukaan liittokokouksen käsiteltäväksi esitetyt asiat  

− Ratsutalli Friskalan esitykset 

 

Ratsutalli Friskala / Aisa Aarnio-Wihuri ja Päivi Savilahti-Bäckman olivat kirjeellä 23.9.2024 (liite 

10) vaatineet seuraavien asioiden ja päätösesitysten käsittelyä syyskokouksessa: 

 

1. Talous 

a) Päätösesitys: ”Päätetään mihin toimenpiteisiin hallitus velvoitetaan ryhtymään riittävien 

säästöjen keräämiseksi ja SRL:n talouden vakauttamiseksi.” 
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Päätösesityksestä käytiin keskustelu. Kokouksen puheenjohtaja Tarja Wist teki vastaesityksen, 

jossa päätösesitys vedetään pois, mutta hallitukselle kirjataan ponsi, jonka mukaan hallitus 

ohjeistetaan etsimään lisäsäästöjä talouden vakauttamiseksi ja tiedottamaan näistä 

jäsenistölle. Ratsutalli Friskala / Aisa Aarnio-Wihuri ja Päivi Savilahti-Bäckman hyväksyivät 

vastaesityksen ja vetivät päätösesityksen pois.  

 

Syyskokous hyväksyi ponnen, jonka ohjeistaa hallituksen etsimään lisäsäästöjä talouden 

vakauttamiseksi ja tiedottamaan näistä jäsenistöä. 

 
b) Päätösesitys: ”Vuoden 2025 alusta lähtien SRL:n kustannuksella matkustavien tulee laatia 

matkaraportti, josta ilmenee matkan tarkoitus, kuinka matka palveli tarkoitustaan ja SRL:n 

toimintasuunnitelmaa sekä matkan kustannukset eriteltyinä.”  

 

Todettiin, että toiminnanjohtaja Koivisto oli esittänyt matkakuluista selvityksen 

talouskatsauksen yhteydessä ja että urheilun matkakulut vaihtelevat vuosittain hyvinkin 

paljon riippuen päätapahtumien sijainnista, esimerkiksi missä maissa MM-, EM- ja PM-

kilpailut kulloinkin pidetään. Toisaalta olympiavuonna urheilijoiden matkakuluihin saadaan 

tukea Olympiakomitealta. 

Päätösesityksestä käytiin keskustelu. Nastolan urheiluratsastajat ry / Marja Nuuttila esitti, että 

matkalaskuun kirjataan jo nyt matkan tarkoitus, vaikka varsinaista yhteys 

toimintasuunnitelmaan ei matkalaskusta ilmene. SRL:n puheenjohtaja Marjukka Manninen 

totesi, että liiton edustamiseen liittyvät matkat hyväksytään hallituksen kokouksessa. 

Todettiin lisäksi, että suuri osa matkakuluista syntyy vapaaehtoisten toimijoiden matkoista, 

eikä heillä ole aina mahdollisuutta arvioida matkan kytkeytymistä SRL:n 

toimintasuunnitelmaan. 

Ratsutalli Friskala veti päätösesityksen pois. 

c) Päätösesitys ”Tarkastamaton välitilinpäätös tulee julkaista kvartaaleittain jäsenistölle, 

siten että se on jäsenistön nähtävillä viimeistään kvartaalia seuraavan kuukauden 20. 

päivä.”  

 

Päätösesityksestä käytiin keskustelu. Päivi Savilahti-Bäckman ja Aisa Aarnio-Wihuri 

perustelivat päätösesitystä taloushallinnon läpinäkyvyydellä ja mahdollisuudella oikea-

aikaiseen seurantaan. SRL:n puheenjohtaja Marjukka Manninen esitti, että merkittävä osa 

tuloista näkyy alkuvuodesta, kun taas kulujen kertyminen painottuu syksyyn. Näin olleen 

kvartaaliseuranta ei anna todellista kuvaa taloudellisesta tilanteesta ennen kuin vasta vuoden 

loppupuolella.  

 

SRL:n puheenjohtaja Marjukka Manninen kertoi, että SRL:n hallitus tarkastelee taloudellista 

tilaa joka kokouksessaan, ja esitti, että tieto taloudellisesta tilanteesta voitaisiin 

kvartaaliraporttien sijasta sisällyttää hallituksen kokouksesta tehtyihin muistioihin, jotka 

julkaistaan SRL:n internetsivuilla. 

 

Kokouksen puheenjohtaja Tarja Wist ehdotti, että päätösesitys vedettään pois, mutta 

syyskokous ohjeistaa hallitusta laatimaan talouskatsauksen noin tilikauden puolivälissä. 

Ratsutalli Friskala hyväksyi ehdotuksen edellyttäen, että syyskokousmateriaaleihin 
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toimitetaan talousarvion lisäksi tilikauden viimeisin käytössä oleva taloudellinen toteuma 

budjettivertailuineen. 

 

Syyskokous hyväksyi ponnen, jonka mukaan hallitus ohjeistetaan (i) antamaan tietoa SRL:n 

taloudellisesta tilanteesta hallituksen kokouksista julkaistavissa koosteissa (ii) julkaisemaan 

talouskatsaus noin tilikauden puolivälissä sekä (iii) toimittamaan syyskokousmateriaaleihin 

talousarvion lisäksi tilikauden viimeisimmän käytössä olevan taloudellisen toteuman 

budjettivertailuineen. 

  

5. Vakuutusvertailu Lähi-Tapiola – Pohjola ja uusi vakuutus 

d) Päätösesitys: ”Päätetään niistä toimenpiteistä, joihin edellä annettu selvitys antaa 

aihetta.” 

 

Toiminnanjohtaja Jukka Koivisto antoi selvityksen jäsenetuna tarjottavan urheiluvakuutuksen 

aiemmista muutoksista ja niiden taustoista sekä tehdyistä vakuutusvertailuista. Ratsutalli 

Friskala ilmoitti tyytyvänsä esitykseen ja veti päätösesityksen pois.  

 

6. Edunvalvonta 

e) Päätösesitys kokoukselle: ”Päätetään niistä toimenpiteistä, joilla SRL hyödyntää 

Olympialaisten menestykseen liittyvän lajin näkyvyyden.”  

 

SRL:n puheenjohtaja Marjukka Manninen antoi katsauksen Ratsastajainliiton toteutettuun 

edunvalvontatyöhön. Aisa Aarnio-Wihuri totesi toivovansa edunvalvontasuunnitelmaa ja 

miten esimerkiksi tulevat kuntavaalit aiotaan hyödyntää. Manninen vastasi, että alue- ja 

kuntavaalien ympärille on rakennettu toimintasuunnitelmaan painopiste, jonka mukaan mm. 

seuroja tuetaan paikallisessa edunvalvontatyössä. Selvityksen jälkeen Ratsutalli Friskala veti 

päätösesityksen pois.  

 

f) Päätösesitys: ”Päätetään konkreettisesta edunvalvontaohjelmasta ja sen 

budjettivaikutuksesta”.  

 

Päästöesityksestä käytiin keskustelu. Kokouksen puheenjohtaja Tarja Wist esitti, että 

päätösesitys vedetään pois ja että asia käsitellään toimintasuunnitelmaa hyväksyttäessä. 

Ratsutalli Friskala hyväksyi tämän ja veti päätösesityksensä pois.  

 

7. SRL:n ”uudet” yhteistyökumppanit 

Toiminnanjohtaja Koivisto esitti listan SRL:n yhteistyökumppaneista ja poimi sieltä 

merkittävimmät uudet yhteistyökumppanit.  

 

Kohta ei sisältänyt päätösesitystä. Asiasta käytiin kokouskeskustelu. 

 

8. Jäsenmäärä 

g) Päätösesitys: ”Päätetään konkreettisista toimenpiteistä jäsenhankinnan tehostamiseksi.”  

 

Asiasta käytiin kokouskeskustelua ja kokouksen puheenjohtaja Tarja Wist esitti, että 

päätösesitys vedetään pois ja että asia käsitellään toimintasuunnitelmaa hyväksyttäessä. 

Ratsutalli Friskala hyväksyi tämän ja veti päätösesityksensä pois. 
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4.3. Päätetään jäsen- ja mahdollisten liittymismaksujen suuruudesta sekä toimintasuunnitelmasta ja 

talousarviosta vuodelle 2025 

Todettiin, että hallituksen pohjaesityksenä jäsenmaksuiksi ja muiksi maksuiksi olivat vuoden 2025 

talousarvion mukaiset jäsen- ja muut maksut, jotka olisivat seuraavat:  

− Seurojen henkilöjäsenten jäsenmaksu koko vuodelta on 58 € seniorijäseneltä ja 51 € 

juniorijäseneltä (1.9.2025 alkaen -50%) 

− Seurojen perhejäsenten jäsenmaksu on 29 € / 25,50 € vuodessa 

− Yhteisöjäsen jäsenmaksu on 580 € 

− Jäsentallien jäsenmaksu on 275 € 

− Green Card -vakuutus on 40 € 

− Green Card Plus -vakuutus on 70 € 

 

Lisäksi esitettiin, että maksu seurakilpailuluvasta vuonna 2025 olisi 15 €. 

 

Käytiin keskustelu talousarvioista ja jäsen- ja muiden maksujen korotuksista. Jullaksen kartanon 

talli / Aisa Aarnio-Wihuri esitti vastaesityksen, jonka mukaan jäsenmaksuja ei korotettaisi. 

Friskalan Ratsastajat ry / Päivi Savilahti-Backman kannatti vastaesitystä.  

 

Asiasta äänestettiin. Ääntenlaskijat Ulla Tamminen ja Titta Ahola totesivat äänestyksen tuloksen. 

Hallituksen esitys sai 193 ääntä ja vastaesitys 73 ääntä. Syyskokous hyväksyi jäsen- ja muut 

maksut hallituksen pohjaesityksen ja talousarvion mukaisina. Äänestystulos on liitteessä 8. 

 

Vahvistettiin talousarvio vuodelle 2025.  

 

Käytiin keskustelu toimintasuunnitelman hyväksymisestä. Nika Equestrian ry / Tarja Teräväinen 

esitti vastaehdotuksena, että toimintasuunnitelma palautetaan valmisteluun hallitukselle 

uudelleen valmisteltavaksi. Vastaehdotusta kannatettiin.  

 

Vastaehdotuksen hyväksymisestä äänestettiin. Ääntenlaskijat Ulla Tamminen ja Titta Ahola 

totesivat äänestyksen tuloksen. Vastaehdotus sai 73 kyllä-ääntä ja 173 ei-ääntä. Lisäksi annettiin 

19 tyhjää ääntä. Syyskokous hylkäsi vastaesityksen. Äänestystulos on liitteessä 8. 

  

Äänestyksen jälkeen käytiin keskustelu toimintasuunnitelmaan tehdyistä lisäysehdotuksista. 

Todettiin, että Nika Equestrian ry / Tarja Teräväinen oli kohdan 4.2 yhteydessä esittänyt, että 

toimintasuunnitelmaan tulisi saada lisää konkretiaa ja siihen lisätä, että SRL perustaa työryhmät 

edunvalvontaohjelman laatimista ja jäsenmäärän lisäämiseksi tehtäviä toimenpiteitä varten ja 

että toimintasuunnitelman pohjalta laadittaisiin konkreettinen tapahtumakalenteri. Espoon Talli / 

Elisa Tollet puolestaan esitti, että jäsenhankintaa tehostettaisiin tarjoamalla 50 %:n alennus 

jäsenmaksuista jo 15.8. alkaen sekä lisäämällä Hippokseen helpotettu osuus lajiin tuleville uusille 

jäsenille. Espoon Talli / Elisa Tollet esitti myös, että ratsastuksenopettajien koulutusta 

kehitettäisiin painottamalla mm. pedagogiikkaa. Hallituksen jäsen Salla Varenti vastasi, että 

ratsastuksen opettajien tutkintovaatimukset kuuluvat kuitenkin Opetushallitukselle, ei SRL:lle.  

 

Kokouksen puheenjohtaja Tarja Wistin esityksestä syyskokous päätti yksimielisesti hyväksyä 

toimintasuunnitelman ilman lisäyksiä, mutta ohjeisti hallitusta (i) selvittämään, onko alennetun 

jäsenmaksun jaksoa mahdollista aikaistaa, (ii) osallistumaan mahdollisuuksien mukaan 

hevostalouden perus- ja ammattitutkintojen tutkinnon perusteiden kehittämiseen 

syyskokouksessa esiteyllä tavalla sekä (iii) suunnittelemaan edunvalvonnan ja jäsenhankinnan 

toimenpiteitä sekä viestimään niistä jäsenistölle. 
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4.4. Valitaan hallituksen jäsenet erovuoroisten sijaan kolmivuotiskaudelle 2025–2027 

Hallituksen erovuoroisia jäseniä olivat Valtteri Gundersby ja Carina Nyholm.   

 

Hallituksen jäseniksi ehdotettiin seuraavia henkilöitä:  

− Emilia Vättö 

− Carina Nyholm 

− Valtteri Gundersby (Riding Club Solbacka ry / Eeva Aholan esitys varsinaisen jäsenhaun 

jälkeen) 

− Päivi Savilahti-Bäckman (Friskalan Ratsastajat ry / Joakim Alanderin esitys varsinaisen 

jäsenhaun jälkeen) 

 

Ehdokkaat esittäytyivät ja todettiin vaalivaliokunnan lausunto. Hallituksen jäsenten valinnasta 

toimitettiin vaali. 

 

Ääntenlaskijat Ulla Tamminen ja Titta Ahola totesivat vaalin tuloksen. Hallituksen jäseniksi 

kolmivuotiskaudelle 2025–2027 valittiin kaksi eniten ääniä saanutta Carina Nyholm (172 ääntä) ja 

Valtteri Gundersby (136 ääntä). Emilia Vättö sai 111 ääntä ja Päivi Savilahti-Bäckman sai 54 ääntä. 

Äänestystulos on liitteessä 8. 

 

4.5. Valitaan tilintarkastaja ja toiminnantarkastaja sekä heille varahenkilöt 

Tilintarkastajaksi tilikaudelle 2025 valittiin yksimielisesti Juhani Loukusa (KHT-yhteisö Nexia Oy), 

varatilintarkastajaksi KHT-yhteisö Nexia Oy.  

 

Toiminnantarkastajaksi kaudelle 2025 valittiin yksimielisesti Håkan Wahlman ja 

varatoiminnantarkastajaksi valittiin Anu Iivanainen.  

 

4.6. Valitaan kurinpitolautakunnan puheenjohtaja ja jäsenet erovuoroisten sijaan 

Kurinpitolautakunnan puheenjohtaja Tarja Wist ja jäsenistä Ilkka Laari ja Pilvi Rientonen olivat 

erovuoroisia.  

 

Tarja Wist oli käytettävissä uudelleen valintaan kurinpitolautakunnan puheenjohtajaksi kaudelle 

2025–2027. Vastaehdokkaita ei ollut. Kurinpitolautakunnan puheenjohtajaksi kaudelle 2025–2027 

valittiin yksimielisesti Tarja Wist. 

 

Ilkka Laari ja Pilvi Rientonen olivat käytettävissä uudelleen valintaan kurinpitolautakunnan 

jäseniksi kaudelle 2025–2027. Vastaehdokkaita ei ollut. Kurinpitolautakunnan jäseniksi kaudelle 

2025–2027 valittiin yksimielisesti Ilkka Laari ja Pilvi Rientonen. 

 

4.7. Yleisten kilpailusääntöjen (KS I) vahvistaminen 

Sääntövaliokunnan puheenjohtaja Henrik Arle esitteli sääntövaliokunnan esityksen 

kilpailusääntöjen yleisen osan (KS I) muutoksiksi vuodelle 2025.  

 

Henrik Arle totesi, että sääntövaliokunta oli esityksensä tekemisen jälkeen saanut ehdotuksen 

myös KS I:n kohdan 23 ”Urheilijan ikärajat ja ratsastajaryhmät” muuttamisesta siten, että se ei 

koskisi vain ratsastajia vaan laajemmin kaikkia urheilijoita. Käytiin keskustelu KS I:n kohdan 23 

muotoilusta.  

 

Syyskokous hyväksyi yksimielisesti sääntövaliokunnan KS I:een ehdottamat muutokset vuodelle 

2025 sillä lisäyksellä, että kohdan 23 otsikosta ja alakohdista 23.2., 23.3., 23.6. ja 23.7. poistetaan 

sana ”ratsastaja”.  

https://sign.visma.net/fi/document-check/da918c00-dc17-44e8-9f21-c69e0d2be68f
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Syyskokouksen vahvistama kilpailusääntöjen yleinen osa (KS I) vuodelle 2025 on liitteenä 9. 

 

5. Muut asia 

Muita asioita ei ollut. 

 

6. Kokouksen päättäminen 

Syyskokouksen puheenjohtaja Tarja Wist päätti kokouksen klo 17.34. 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi: 

 

 

 

Tarja Wist    Kaisa Kähö 

kokouksen puheenjohtaja   kokouksen sihteeri 

 

Pöytäkirjantarkastajat: 

 

 

 

Ulla Tamminen   Titta Ahola 

 

 

PÖYTÄKIRJAN LIITTEET: 

1. Kokouskutsu 

2. Sähköpostitusluettelo 

3. Ääniluettelo 

4. Kokouksessa hyväksytty esityslista 

5. Hallituksen selonteko - talouskatsaus ja toiminta liittokokousten välillä 

6. Toimintasuunnitelma vuodelle 2025 

7. Talousarvio vuodelle 2025 

8. Äänestystulokset 

9. Kilpailusääntöjen yhteisen osan (KS 1) muutokset 2025 

10. Ratsutalli Friskalan kirje 23.9.2024 
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